



Partner Program — Monday, September 14, 2026

10:00 a.m.: Departure from the Québec City Convention Centre/Hilton (5-minute walk).

10:10 a.m.: Arrival at the Québec City Parliament (1035, rue des Parlementaires, Québec, QC G1A 1A3) <https://www.assnat.qc.ca/en/visiteurs/visite-guidee/parlement.html>

10:15 a.m.: Security check, registration, coat check, etc.

10:45 a.m.: Start of the guided tour

11:45 a.m.: End of the guided tour at the restaurant entrance

11:45 a.m. to 1:15 p.m. : Lunch at Le Parlementaire, vegetarian or meat options available and with or without alcoholic beverages \$54+service fees and taxes (Not include in the price)

1:30 p.m.: Departure from the Parliament Building to the Morrin Cultural Centre with Taxi (44, chaussée des Écossais, Québec)

2:00 p.m.: Tour of the Morrin Cultural Centre (discovery tour <https://www.morrin.org/en/guided-tours/>)

- Visitors must check their bags, backpacks, umbrellas, and coats at the coat check.
- For safety reasons and to protect the artworks, visitors are prohibited from touching the exhibits or leaning against the walls of the exhibition halls, as well as against museum fixtures (display cases, pedestals, and other presentation elements).
- No food or drinks are permitted.
- To preserve the artworks and respect copyright, photography and filming are prohibited in the exhibition areas.
- Out of respect for other visitors, we ask that cell phones be turned off.

3:00 p.m.: End of the tour

3:05 p.m.: Taxi transfer to the Convention Centre/Hilton

3:15 p.m.: Arrival at the Convention Centre/Hilton

Times and locations are subject to change



Programme accompagnants.es : Le lundi 14 septembre 2026

(en anglais seulement)

10h00 : Départ du centre des congrès de Québec/Hilton (5 min à pied).

10h10 : Arrivé au Parlement de Québec (1035 rue des Parlementaires, Québec, QC G1A 1A3) <https://www.assnat.qc.ca/fr/visiteurs/visite-guidee/parlement.html>

10h15 : Passage de la sécurité, inscription, vestiaire, etc.

10h45 : Début de la visite guidée

11h45 : Fin de la visite guidée au pied du restaurant

11h45 à 13:15 : Dîner au Parlementaire, option protéine végétale ou animale, verre avec ou sans alcool (54\$+services et taxes, non inclus dans le prix)

13h30 : Départ du Parlement vers le centre culturel Morrin en taxi (44, chaussée des Écossais, Québec)

14h00 : Visite du centre culturel Morrin (visite découverte, <https://www.morrin.org/visites-guidees/>)

- Les visiteurs doivent déposer leurs sacs, sacs à dos, parapluies et manteaux au vestiaire.
- Pour des raisons de sécurité et pour la protection des œuvres, il est interdit de toucher les objets exposés et de s'appuyer sur les murs des salles d'exposition, ainsi que sur les installations muséographiques (vitrines, socles et autres éléments de présentation).
- Aucune nourriture ou boisson n'est autorisée.
- Pour des raisons de conservation des œuvres et de respect du droit d'auteur, il est interdit de prendre des photos ou de filmer dans les zones d'exposition.
- Par respect pour les autres visiteurs, nous demandons que les cellulaires soient éteints.

15h00 : Fin de la visite

15h05 : Déplacement en taxi vers le Centre des congrès/Hilton

15h15 : Arrivé au Centre des congrès/ Hilton

Les heures et les lieux pourraient varier